

TABLE OF CONTENTS

目 录

A Normality Criterion of Meromorphic Functions Concerning Shared Set

(一个涉及分担集合的亚纯函数正规定则)

Z. Z. LI, C. L. LEI.....417

Conditions That Subdirect Sums of *MB*-Matrices Is Still *MB*-Matrices

(*MB*-矩阵子直和仍为 *MB*-矩阵的条件)

Y. LUO.....422

A Note on the Forbidden Epiduals of Some Subclasses of Epigroups

(关于完全 π -正则半群类的禁止因子的注记)

K. GAO, J. G. LIU.....431

Existence of Solutions for Fractional Impulsive Differential Equations with *p*-Laplacian Operator

(具 *p*-Laplacian 算子的分数阶脉冲微分方程边值问题解的存在性)

Y. B. LIU, X. J. WANG, W. M. HU.....437

The Estimation of Growth of Solutions of a Class of Higher Order Complex Differential Equations

(一类高阶复微分方程解的增长性的估计)

Z. G. QIN, J. R. LONG.....447

Gol'dberg-Grinshtein Type Logarithmic Derivative Estimation

(Gol'dberg-Grinshtein 型对数导数估计)

S. LI, B. Q. CHEN.....454

A Note on the Judgment of Limit Cycles

(关于极限环判断的一个注记)

Z. H. KONG.....461

Automorphisms of the $E_8 \oplus E_8 \oplus E_8 \oplus E_8$ Manifold with Period 3

($E_8 \oplus E_8 \oplus E_8 \oplus E_8$ 流形上周期为 3 的自同构)

Y. L. WU.....464

**The Fixed Points of the Solutions and Their Derivatives of Second Order Linear
Differential Equation in the Unit Disc**

(单位圆内二阶线性微分方程解的导数的不动点)

Y. CHEN.....471

**The Z-Graded and the Maximum Subalgebra of the Finite-Dimensional Modular Lie
Superalgebra $\widehat{W}(n,m)$**

(有限维模李超代数 $\widehat{W}(n,m)$ 的 z-阶化与其极大子代数)

L. H. ZHANG, Q. CUI.....478

Properties of the System Operator for the Supply Chain System with State of Optimal Adjustment
(具有优化调整状态的供应链系统算子的性质)

Z. R. FENG, W. Z. YUAN.....482